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PROTOKÓŁ 0012.10.7.2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 3 czerwca 2019 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 129A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 10.00-11.05 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Mirosław 
Kolb-usprawiedliwiony.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Raport o stanie gminy 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Zakończenie posiedzenia  

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 3 

Raport o stanie Gminy  

Andrzej Matusiak 
 - Proszę przybliżyć główne punkty raportu o stanie Gminy.  
 

Prezydent Miasta Anna Hetman przedstawiła ogólne informacje 
dotyczące  raportu o stanie Gminy.  

Andrzej Matusiak  
 - Uważam, że na temat raportu w przyszłości powinny wypowiedzieć się  
wszystkie Komisje Rady Miasta.  
 
Ad.4 

Wolne głosy i wnioski 

Andrzej Matusiak 
 - Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania, uwagi do raportu? 



2 
 

 
Józef Kubera 
 - Pani Prezydent, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Raport o stanie 
Gminy jest bardzo obszerny, zajmuje się wieloma dziedzinami. Możemy określić, 
że miasto się rozwija. Są elementy o których się słyszy od mieszkańców, że nie 
ma zakładów przemysłowych. Zawsze powtarzam, że to nie jest rolą miasta, 
Radnych organizować jakieś fabryki tylko dać tereny sprzyjające rozwojowi 
inwestycji. Dziękuję Państwu, że taki raport powstał. Chciałbym, aby mieszkańcy 
zapoznali się z tym raportem. Słyszę od mieszkańców, że miasto jest zielone, 
bardzo przyjazne. Brakuje nam jednej rzeczy – kolei do Katowic. Mam nadzieję, 
że niedługo w niedalekim czasie dojdzie do takiej inwestycji. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli chodzi o raport o stanie Gminy to brakuje mi takich rzeczy jak  - mocne i 
słabe strony poszczególnych zadań. Zwrócę uwagę na współpracę 
międzynarodową . We współpracy międzynarodowej napisaliście tylko Państwo co 
dane miasto reprezentuje. Nie jest ujęte na czym współpraca polega, jakie są 
zadania współpracy. Nie ma informacji co uzyskujemy przez współpracę 
międzynarodową. Nie ma pokazanych słabych stron co moim zdaniem w raporcie 
powinno być ujęte. To jest pierwszy raport, ale myślę, że kolejne raporty będą 
bardziej konkretne. Brakuje mi w raporcie realizacji wniosków Rady Miasta.  
 
Stefan Woźniak 
 - Wspomniała Pani o boisku do piłki siatkowej w Szerokiej. Pani Prezydent 
zapraszam Panią na to boisko, aby zobaczyć w jakim stanie się znajduje. Na 
dzień dzisiejszy to boisko nie jest przypisane do MOSIR. Boisko zostało 
kilkanaście lat temu wybudowane i zostawione samo sobie. Nikt tam nie sprząta, 
siatki są porozrywane. Są w raporcie ujęte zarządy osiedli. Co roku składamy 
wnioski do budżetu miasta. Jako os. 1000-lecia od 2009 roku składamy te same 
wnioski. Piszemy po 3-4 wnioski, które nie są realizowane.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Możliwe, że w następnym raporcie będą przedstawione wnioski złożone przez 
zarządy osiedli i sołectw i jak zostały zrealizowane. Dla mieszkańców będzie to 
ważna informacja.  
 
Ad. 5 
 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie.  

 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Monika Dulewicz      ANDRZEJ MATUSIAK 
 

 

 


